
Protokół Nr XX /2012 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 2 marca 2012r. 

 

XX Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

2 marca 2012r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1.  

Ad. 1  

Otwarcie XX Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1500. Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych na sesji. W sesji uczestniczyli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz - Górzkowska,  

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- redaktor Kuriera Iławskiego, 

- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji – Andrzej Korecki. 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecny był radny Marek Tuchalski. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Adam Głowacki. Przewodnicząca 

zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Głowacki wyraził 

zgodę. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Wszyscy radni głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad (załącznik nr 3). 

1. Otwarcie XX Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
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3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz uchwał zmieniających: 
XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał 
zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stopniowej likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Rolniczych 
w Czachówkach.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół im. C. K. 
Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w 
Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadań 
w zakresie prowadzania powiatowej biblioteki publicznej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2012r.  

19. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
20. Sprawy różne. 
21. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. Głosowało 16 radnych, 

porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XIX Sesji był radny Mirosław Galiński. 

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Galiński poinformował, że zapoznał się z protokołem. Protokół wiernie odzwierciedla przebieg 

sesji. Radny nie wnosi do niego uwag i wnioskuje o jego przyjęcie. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XIX/2012. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 
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Z sali obrad wyszedł radny Andrzejewski. 

Ad. 6  

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od 17 lutego do 1 marca 2012r. stanowi 

załącznik nr 4. W materiałach sesyjnych radni otrzymali protokół z posiedzenia Zarządu w dniu 9 

lutego 2012r.  

Przewodnicząca poprosiła p. Starostę o krótką informację na temat tego, co się wydarzyło poza 

pracami Zarządu.  

Starosta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym miały miejsce następujące wydarzenia z 

udziałem władz powiatu: 

- 17.02 - roczna odprawa w Komendzie Powiatowej PSP oraz Gala Sportu Nowomiejskiego, 

- 21.02 -  wspólne posiedzenie komisji Rady Miasta, 

- 23 – 24.02 – konferencja w Kętrzynie na temat szkolnictwa zawodowego, 

- 25.02 – spotkanie autorskie w Bratianie w związku z publikacją serii książek o historii oświaty 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie, 

- 29.02 – pierwsze posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku nowej kadencji oraz 

posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia, 

- 1.03 – spotkanie Hodowców Bydła Mlecznego w Mszanowie, Konferencja nt. bezpieczeństwa 

dzieci i młodzieży w Internecie organizowana przez Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną, III 

Halowe Zawody Lekkoatletyczne w Nowym Mieście Lubawskim oraz Gala Sportu Młodzieżowego 

Warmii i Mazur w Olsztynie, podczas której uhonorowano Gminę Kurzętnik jako najlepszą 

sportową gminę Warmii i Mazur w roku 2011.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania z prac Zarządu.  

Radni nie zadali pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Tomasz Szczepański wnioskował, aby w sytuacji kiedy Burmistrz Miasta wystąpi o 

udzielenie bonifikaty przy sprzedaży budynku po Zespole szkół Zawodowych w Nowym Mieście, 

dążyć jednak do sprzedaży budynku w drodze przetargu. Radny powiedział, że jakiś czas temu, 

niedaleko szkoły sprzedawano budynek po starym młynie. Cena wynosiła ok. 1,5 mln zł. Jeżeli 

będzie zainteresowanie, to cena w przetargu na budynek szkolny też może być wysoka. Bez 

przetargu nigdy nie będzie wiadomo jaką można było uzyskać cenę. A może  być ona wyższa niż 

wycena. Nie wiadomo jaka ostatecznie będzie cena za szkołę, ale należy przynamniej spróbować 

uzyskać jak najwyższą cenę. 
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Przewodnicząca powiedziała, że jej zdaniem, jeżeli samorząd miasta zdecydował się na zakup 

budynku, nie należy się targować.   

Starosta powiedziała, że w planie zagospodarowania przestrzennego miasta, działka ta figuruje jako 

teren pod działalność oświatową i kulturalną. Być może w przetargu uzyska się wyższą cenę, ale 

pytanie – czy chcemy, aby w mieście powstał kolejny supermarket? 

Radna Danuta Mazurkiewicz zapytała czy został złożony wniosek o zmianę w planie 

zagospodarowania przestrzennego. 

Wicestarosta Marcin Buliński wyjaśnił, że taki wniosek można złożyć w każdej chwili. Niezasadne 

byłoby teraz wnioskować o zmianę, skoro nie wiadomo na jaki cel miałby być przeznaczony 

budynek. Ten kto budynek nabędzie, sam może wystąpić do Urzędu Miasta o zmianę w planie. 

Przewodnicząca poinformowała, że kolejna sesja Rady Powiatu zaplanowana jest na 29.03. 

Przewodnicząca poprosiła, aby poinformować na sesji jaki jest wynik rozmów z samorządem 

miasta. Zdaniem Przewodniczącej, jeżeli samorząd miasta chce kupić budynek za kwotę, na jaką go 

wyceniono, to należy go sprzedać. Nie ma gwarancji, że w przetargu uzyska się wyższą cenę, a 

miasto zyskałoby budynek na własne cele. Chodzi o zasady dobrej współpracy między 

samorządami. Chociaż słyszy się też głosy, że samorząd miasta najchętniej nabyłby budynek 

nieodpłatnie.   

Następnie Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Radny Romuald Koszewski zaapelował do radnych, aby przekazywali 1% podatku na rzecz 

Społecznego Komitetu Rozbudowy Szpitala. Jest to organizacja wspierająca powiat. Prosił również, 

aby nagłaśniać akcję wśród swoich znajomych, rodziny.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś zapytania czy wnioski. Radni nie zgłosili 

więcej pytań ani wniosków. 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz uchwał zmieniających: 

XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. 

Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XX/171/2012 (załącznik nr 5) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał zmieniających: 

XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XX/172/2012 (załącznik nr 6) 

podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszli: p. Skarbnik i radny Wacław Jabłoński. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie stopniowej likwidacji Uzupełniającego Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/173/2012 (załącznik nr 7) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Andrzejewski. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 

Rolniczych w Czachówkach 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XX/174/2012 (załącznik nr 8) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wyszedł radny Ząbkiewicz. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół im. C. 

K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/175/2012 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/176/2012 (załącznik nr 10) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/177/2012 (załącznik nr 11) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/178/2012 (załącznik nr 12) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie stopniowego przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/179/2012 (załącznik nr 13) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

zadań w zakresie prowadzania powiatowej biblioteki publicznej 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XX/180/2012 (załącznik nr 14) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszli: p. Skarbnik, radny Jabłoński, radny Ząbkiewicz. Z sali obrad wyszedł radny 

Kazimierz Wiśniewski.  

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie 

zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Za uchwałą nr XX/181/2012 (załącznik nr 15) 

głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Ad. 19 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodnicząca powiedziała, że odpowiedzi na wnioski udzielano na bieżąco. 

Ad. 20 

Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody Adam Głowacki zaprosił 

wszystkich radnych na posiedzenie Komisji Rolnictwa w dniu 16 marca br. 
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Ad. 21 

 Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XX Sesji Rady Powiatu.    

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

        Anna Andrzejczak                 Zofia Andrzejewska 


